
Γ΄ κλίση ουσιαστικών
Α) ακατάληκτα διπλόθεμα οδοντικόληκτα σε –ων

Ενικός αριθμός                                              Πληθυντικός αριθμός

ὁ

τοῦ

τῷ

τὸν

ὦ

γέρων

γέροντ-ος

γέροντ-ι

γέροντ-α

γέρον

οἱ

τῶν

τοῖς

τοὺς

ὦ

γέροντ-ες

γερόντ-ων

γέρουσι 

(γέροντ-σι)

γέροντ-ας

γέροντ-ες

Παρατήρηση: 

 Τα βαρύτονα οδοντικόληκτα σε -ων (γεν. -οντος) σχηματίζουν την κλητική του ενικού χωρίς 

κατάληξη με αφαίρεση του οδοντικού χαρακτήρα, π.χ. ὦ γέρον, ὦ δρᾶκον, ὦ λέον, ὦ τένον.

Β) καταληκτικά μονόθεμα οδοντικόληκτα σε –ας
Ενικός αριθμός                                              Πληθυντικός αριθμός

ὁ

τοῦ

τῷ

τὸν

ὦ

ἱμάς (ντ-ς)

ἱμάντ-ος

ἱμάντ-ι

ἱμάντ-α

ἱμάς

γίγας (ντ-ς)

γίγαντ-ος

γίγαντ-ι

γίγαντ-α

γίγαν

οἱ

τῶν

τοῖς
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ὦ

ἱμάντ-ες

ἱμάντ-ων
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ἱμάντ-ας

ἱμάντ-ες

γίγαντ-ες

γιγάντ-ων

γίγασι (αντ-σι)

γίγαντ-ας

γίγαντ-ες

Παρατηρήσεις:

α) Τα οδοντικόληκτα σε -ας (γεν. -αντος) που τονίζονται στη λήγουσα, σχηματίζουν την κλητική 

του ενικού ίδια με την ονομαστική, π.χ. ἱμάς.

β) Τα οδοντικόληκτα σε -ας (γεν. -αντος) που δεν τονίζονται στη λήγουσα (βαρύτονα), 

σχηματίζουν την κλητική του ενικού χωρίς κατάληξη με αφαίρεση του οδοντικού χαρακτήρα, π.χ. 

ὦ γίγαν, ὦ ἐλέφαν, ὦ ἀδάμαν, ὦ Αἶαν.



Άσκηση 


